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bij deze willen wij als KINT commissie stralingsveiligheid NDO reageren op de voorgenomen 
wijzigingen in de ANVS-Verordening Basisveiligheidsnormen Stralingsbescherming. Hierin wordt een 
viertal wijzigingen voorgesteld waarbij er slechts één directe impact heeft op de NDO-bedrijven, te 
weten de ‘Concretisering dossiervorming voor een hoogactieve bron (HASS)’. Hierin stelt u een 
termijn van 48 uur, en in voorkomende gevallen zelfs slechts 24-48 uur, waarbinnen kennisgeving 
moet worden gedaan bij de ANVS bij verwerving van een hoogactieve bron. Tevens stelt u in de 
nieuwe teksten dat een bron niet eerder in gebruik mag worden genomen dan dat van de verwerving 
officieel een kennisgeving is verricht.

Het vaststellen van de termijn op 24-48 uur na verwerving van de hoogactieve bron is een 
behoorlijke verkorting van de termijn die gold onder het Besluit Stralingsbescherming. In tegenstelling 
tot wat u heeft beschreven onder paragraaf 1.4 (regeldrukgevolgen) van de toelichting gold ingevolge 
artikel 2.7 eerste lid van de Uitvoeringsregeling Stralingsbescherming nog een termijn van 2 weken. 
Daar er bij het doen van de kennisgeving toch nog aardig wat gegevens dienen te worden 
aangeleverd is een termijn hiervoor van 24-48 uur niet reëel. In de toekomst wilt u hierbij overgaan 
naar een systeem van eHerkenning waardoor het aantal personen dat dit binnen een organisatie kan 
en mag uitvoeren nog verder wordt beperkt. Hierbij neemt de kans toe dat de persoon of personen die 
dit kunnen uitvoeren tijdelijk niet beschikbaar zijn door vakanties of zakelijke verplichtingen. 

Ook vragen wij ons af wat de toegevoegde waarde voor de ANVS is om de kennisgeving van 
verwerving zo snel te ontvangen terwijl er voor een afmelding een periode van 2 weken staat. In veel 
gevallen gaat het binnen onze branche om de vervanging van de ene hoogactieve bron voor een 
andere. Daarnaast zijn wij uiteraard al vooraf vergund voor het ontvangen van hoogactieve bronnen. 
Het feit dat wij dus met enige regelmaat nieuwe hoogactieve bronnen ontvangen mag dan dus ook 
geen verrassing zijn. Tenslotte bevordert spoediger melden de veiligheid geenszins.

Gezien het bovenstaande zijn wij van mening dat het handhaven van een (uiterste) termijn 
van 2 weken, zoals reeds gold onder het Besluit Stralingsbescherming, een meer realistische termijn 
is om invulling te geven aan deze verplichting tot kennisgeving, waarbij het wat ons betreft tevens 
mogelijk moet zijn om de bron alvast in te zetten voor gebruik.

Tot slot willen wij u verzoeken om bij een eventuele volgende wijziging van de ANVS-
Verordening eens kritisch te kijken naar artikel 4.6 onder b. Hierbij is er bij het eerste punt een 
uitzondering gemaakt voor interventieradiologen. Ons inziens zou hier tevens een uitzondering in 
moeten komen te staan voor NDO-operators.
Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben naar aanleiding van bovenstaande dan kunt u contact 
opnemen met de KINT commissie stralingsveiligheid NDO.


